
Referat: FAU møte 

 
Dato: 14.11.22 
kl:19.00-20.30 

Til stede: Line Lysne Kolsrud, Martha Kristin Gaptjern, Ida Amalie Nielsen, Morten Andre` ness, Maria 
Abd, Inger Iren Listøen halstensen, Line Sandbæk Hansen, May Kristin Leversby Buøen, Celine 
Sandbæk Buøen og rektor Nils Røkkum  

Fraværende: Najah Hane Kadan   

Agenda:  

 Oppfølging av saker  
 Eventuelt  

Oppsummering:  

Oppmøte var bra! Vi hadde avtalt at rektor skulle komme en halvtime senere inn i møtet. Vi skulle 
diskutere en konfidensiell sak sammen, siden alle ikke var på forrige møte. Da vi gikk igjennom 
saken, ble alle enige om at vi skulle sende saken videre til skolen. Rektor kom inn etter en halvtimes 
tid.  

Vi tok opp saken med rektor på nytt og hørte med han igjen om hvordan vi skulle håndtere saken og 
eventuelt anonymisere klagen ytterligere da bygda er liten, og foreldrene ville være anonyme.  
Rektor kom med info om at han kjente til at dette hadde vært et problem og at han gjerne ville ha 
den klagen tilsendt til seg.  

Avtalen ble at klagen fra foreldrene skulle anonymiseres enda mer og leveres skriftlig til rektor.  

Juleavslutning:  

 Rektor skal booke Gymsalen  
 Ordne Brannvakter 
 Høre med Regina om pynt til ribbevegg  
 Sende ut invitasjon 10-14 dager før juleavslutning  
 Rektor skal ordne julepynt på juletreet i gymsalen, sånn at det er klart til juleavslutningen.  
 Vi blir enige om at jeg skal skrive mail til rektor ang juleavslutnings spørsmål, i tillegg sånn at 

han husker hva han skal sjekke opp.  
 Skal høre med lydmannen  
 Skal 10ne selge lodd?  
 Klassekontakter – bake kake  

Inneklima: 

 Forrige samtale/ møte med rektor skulle han få sjekket opp om klimaanlegget virket og om 
det var noe feil med dette. Elever og lærere har klaget på dårlig inne klima.  

 Rektor forteller at han har fått sjekket dette opp og at det hadde vært en justeringsfeil på 
gradene og at det skal være i orden nå.  

 I tillegg hadde det vært et firma fra Hønefoss og de har sjekket at alt er i orden med 
systemet.  



Avgang:  

- Rektor Nils Røkkum skal pensjonere seg, men vet foreløpig ikke om han kommer til å være 
i en 30 prosent stilling eller hva det ender med. Mer info om dette på nyåret.  

Trafikksikkerheten: 

- Drøfter med rektor om hva han mener om flaggvaktene til skolen, hvor det er farlig og gå 
over veien og at det er for stort ansvar for en lærer og ha. Rektor er enig i at det er farlig å 
krysse veien over til europris.  

- Farlig skolevei  
- Snakker både om fartsdumper og lyskryss.  

Oppussing av småbarnskolen  

- Små barneskolen skal pusses opp, på høsten. Men vet foreløpig ikke noe mer om det enda.  
- Vet ikke hvor elevene skal være i mellomtiden  
- Vet ikke om de skal rive eller pusse opp eller bygge rundt elevene mens der er på skolen  
- Kanskje elevene må være i veksthuset imens?  

Bytting av roller innad i gruppa: 

 Inger Iren bytter rolle fra kasserer til sekretær  
 Morten Andre` blir kasserer.  


